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ZAB.0012.4.4.2022 
 

Protokół nr 21/22 
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju  

z dnia 28 października 2022 roku 
 
 

1)  Otwarcie obrad Komisji. 
  
Pan Bogdan Domżalski - Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju w dniu 
28 października 2022 roku o godzinie 1215 otworzył obrady Komisji Infrastruktury i Rozwoju. 
Powitał członków Komisji oraz Pana Piotra  Krygiera – Sekretarza Powiatu, Pana Piotra 
Chrzanowskiego – Naczelnika Wydziału Komunikacji.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
2)  Stwierdzenie quorum.  
 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
4 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 
quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3)  Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu 
Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
 
Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 
2) Stwierdzenie quorum.  
3) Przyjęcie porządku obrad. 
4) Przyjęcie protokołu nr 20/22 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 

16 września 2022 r. 
5) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie ustalenia stawek opłat za usunięcie pojazdów 

z dróg położonych na obszarze powiatu włocławskiego i ich parkowanie na parkingu 
strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia 
pojazdu na 2023 r.  

6) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia linii 
komunikacyjnych w publicznym transporcie zbiorowym, dla których organizatorem jest 
Powiat Włocławski oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego.   

7) Sprawy różne. 
8) Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi lub inne propozycje? Radni nie 
zgłosili wniosków. Przewodniczący poinformował, że w dniu dzisiejszym radni otrzymali 
nowy projekt uchwały dotyczący wyznaczenia linii komunikacyjnych w publicznym 
transporcie zbiorowym, dla których organizatorem jest Powiat Włocławski oraz wyrażenia 
zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego. Zarząd Powiatu wystąpił z wnioskiem o wycofanie z dalszego biegu 
uchwałodawczego poprzedniego projektu uchwały.   
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Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad komisji. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

4) Przyjęcie protokołu nr 20/22 z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Rozwoju z dnia 
16 września 2022 r. 
 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż z posiedzenia komisji został sporządzony 
protokół. Protokół był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego Rady. Przewodniczący 
Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu? Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu i przeprowadził procedurę 
głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 
nr 20/22 z dnia 16 września 2022 roku został przyjęty.  
 

5) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie ustalenia stawek opłat za usunięcie pojazdów 
z dróg położonych na obszarze powiatu włocławskiego i ich parkowanie na parkingu 
strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia 
pojazdu na 2023 r.  
 

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy mają uwagi do projektu uchwały? Radni nie 
wnieśli uwag. 
Przewodniczący zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 
i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za usunięcie 
pojazdów z dróg położonych na obszarze powiatu włocławskiego i ich parkowanie na 
parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia 
pojazdu na 2023 r.  
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za usunięcie pojazdów z dróg położonych 
na obszarze powiatu włocławskiego i ich parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości 
kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu na 2023 r. stanowi załącznik 
nr 4 do niniejszego protokołu.  
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6) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia linii 
komunikacyjnych w publicznym transporcie zbiorowym, dla których organizatorem 
jest Powiat Włocławski oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego.   

 
Przewodniczący Komisji powiedział, że na wniosek zarządu powiatu radni otrzymali nowy 
projekt uchwały. 
Pan Piotr Chrzanowski – Naczelnik Wydziału Komunikacji poinformował, że nowy 
projekt uchwały wynika z tego, że gmina Chodecz miała zmiany terytorialne. Pierwszy 
projekt uchwały mówił o liniach Lubieniec-Chodecz; Lubieniec – Chodecz – Boniewo – 
Lubraniec – Izbica Kuj. Szkoła powiatowa nie mieści się już w Lubieńcu, tylko w Chodczu, 
stąd należało wprowadzić prawidłowe nazewnictwo linii. Rozkład jazdy jest taki sam. 
Przystanek autobusowy jest przy szkole. Projekt uchwały przedstawia 7 linii 
komunikacyjnych.  Usługi świadczy KTPS we Włocławku. Współpraca układa się bardzo 
dobrze. Do 4.11.2022 r. składa się wniosek do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego 
o dofinansowanie tych linii. Kwota dofinansowania pozostaje na tym samym poziomie, tj. 
3 zł za wozokilometr. Doszła jedna linia, tj. Telążna Leśna – Brześć Kuj. – Smólnik – 
Modzerowo – Włocławek – Brzezie –Wieniec. Przez miasto Włocławek będą przechodziły 
dwie linie komunikacyjne, stąd jest wymagane porozumienie pomiędzy miastem Włocławek 
a Powiatem Włocławskim. Projekt porozumienia jest już opracowany i będzie dołączony do 
wniosku. Z informacji naczelnika wynika, że pod koniec listopada Rada Miasta Włocławek 
podejmie uchwałę o przekazaniu publicznego transportu radzie powiatu i wówczas trzeba 
podjąć uchwałę o przyjęciu tych zadań. Wszystkie uchwały muszą być podjęte do końca 
grudnia br. i doręczone do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego wraz z wnioskiem 
o pierwszą płatność, tj. luty 2023 r.  
Radny Wojciech Zawidzki poprosił o dostarczenie przebiegu linii komunikacyjnych.    
Naczelnik Wydziału Komunikacji poinformował, że w trakcie komisji dostarczy radnemu 
stosowną informację.  
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych 
w publicznym transporcie zbiorowym, dla których organizatorem jest Powiat Włocławski 
oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego.   
Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych w publicznym transporcie 
zbiorowym, dla których organizatorem jest Powiat Włocławski oraz wyrażenia zgody na 
zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.     
 

7) Sprawy różne  
 

Przewodniczący Komisji zapytał radnych czy w tym punkcie porządku obrad chcieliby 
zabrać głos, przedstawić wnioski?  
Radny Wojciech Zawidzki zadał pytanie w sprawie wyjazdu z Brześcia Kuj. w kierunku na 
Humlin, na drodze powiatowej mieszkańcy stawiają samochody, które blokują płynną jazdę. 
Czy jest jakaś decyzja w postacie ustawienia znaku – zakaz parkowania?  Radny poprosił 
o wyjaśnienie sprawy.  
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Przewodniczący Komisji powiedział, że naczelnik Wydziału Komunikacji sprawdzi czy 
wpłynął wniosek o zmianę organizacji ruchu i jak to wpłynie na ruch na tym odcinku drogi.   

 
8) Zamknięcie obrad Komisji 

 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 
28 października 2022 r. o godzinie 1245 zamknął posiedzenie Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku. 
 
 

  Przewodniczący Komisji 
  Infrastruktury i Rozwoju  
 
      Bogdan Domżalski  
 

    Sekretarz Komisji  
Infrastruktury i Rozwoju  
 
    Anna Kozłowska  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska …… 


